
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 12. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 41
Filminstituttet har i pressen hele tiden fastholdt, at budgetoverskridelsen ifm. etablering 
af Filmtaget ikke vil gå ud over dansk film. Hvis man pludselig mangler 12 medarbejdere 
til at formidle dansk film, så får det vel konsekvenser for dansk film? Hvis ikke det har 
konsekvenser at måtte afskedige 12 medarbejdere, så har der jo i årevis været en over
betaling til Filminstituttet. Hvilken af de to udlægninger mener ministeren er den rigtige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA) og Søren Espersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på katrine.daugaard@ft.dk, Soren.Esper
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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